
Vanuit Regio Zuid-Kennemerland en IJmond (Regio 025) zijn er de volgende vraagpunten:

.

 De bedragen in de VSV regeling worden al jarenlang niet geïndexeerd, terwijl regio’s te 
maken hebben met stijgende lonen van personeel en tarieven van inkoop van diensten. 
Aanvulling vanuit gemeentelijke budgetten is, nu helemaal niet i.v.m. de corona crisis aan de 
orde. De na te streven doelen blijven gelijk voor vsv-ers en zijn uitgebreid (op zichzelf zijn wij 
daar positief over) met meer doelstellingen.

 Een  uitbreiding van de RMC en VSV taak behoort gepaard te gaan met extra middelen. Dit 
geldt ook voor de nieuwe regie taak voor jongeren in kwetsbare posities. 
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